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Mr. Hosty. All right. As I say, when I entered the house J Immeditaters 
identified myself. I showed her my credentials, identified myself as 9 gravy 
agent of the FBI, and requested to talk to her. , 

She invited me into the house. 

Mr. Stegn. Did she seemed surprised at your visit? 

Mr. Hosty. No, she didn’t. She was quite friendly and invited me tn, ead 
this is the first time she had ever met an FBI agent. Very cordial. 

As I say, it is my recollection I sat here on the couch and she sat acrow (8 
room from me. 

I then told her the purpose of my visit, that I was interested in locatirg +t 
whereabouts of Lee Oswald. 

She readily admitted that Mrs. Marina Oswald and Lee Oswald's two ct:: 

dren were staying with her. She said that Lee Oswald was living somewier 

in Dallas. She didn’t know where. She said it was in the Oak Cliff areca i 3: 
she didn't have his address. 

I asked her if she knew where he worked. After a moment's hesita::.<. 

she told me that he worked at the Texas School Book Depository near the daw= 
town area of Dallas. She didn’t have the exact address, and it is my recuiiee 
tion that we went to the phone book and looked it up, found it to be 411 Fin 

Street. 
Mr. Stern. You looked it up while you were there? 
Mr. Hosty. Yes; that is my recollection that we looked it up in her teleph«s 

book to show it at 411 Elm Street, Dallas, Tex. 
She told me at this time that she did not know where he was living, but eke 

thought she could find out and she would let me know. 

Mr. Stern. Did she tell you why she thought he was living alone In Dal:se 

at that time? 
Mr. Hostry. Well, she said that she did not want him at her house; tha‘ 

she was willing to take Marina Oswald and the two children, but she ¢i.!-" 
hare room for him and she didn’t want hii at the house. She was willing ‘» 

let him visit his wife and family, but she did not want him residing therv. 

Mr. Stezn. What did she say about his visits? 
Mr. Hosty. She remarked that he came out there periodically to visit hi!» 

wife and children on weekends. 
Mr. Stern. Did she say when she expected his next visit might be? 

Mr. Hosty. I don’t recall her stating when she expected him, no. 

Mr. Stern. Did she say anything about the possibility of his coming latet 

that day? 

Mr. Hosry. No, sir. 

Mr. Stern. You say the interview started at about 2:30? 
Mr. Hosty. Approximately 2:30; yes, sir. 

Mr. Srern. About bow long did it last? 
Mr. Hosry. At the very most 20-25 minutes. 
Mr. Stern. Were you alone with Mrs. Paine throughout this period? 

Mr. Hosty. No; towards the conclusion of the interview, Marina Oswai: 
who had apparently been napping, entered the living room. 

Mr. STERN. Had you ever met Mrs. Oswald before? 

Mr. Hosry. Never before, no. As I had learned previously, and as Mea 

Paine had told me, she did not speak any English, so Mrs. Paine then told he? 

in the Russian language who I was, I was an agent with the FBI. 
I could tell from her eyes and her expression that she became quite alarmret. 

quite upset. I had had previous experience with people who come {ress 

Communist-controlled countries that they get excited when they see the pailee 

They must think that we are like the Gestapo or something like that. 
She became quite alarmed, and, like I say, I knew that she just had 5 

baby the week before. So I didn’t want to leave her in that state, $0 parker 

than just walking out and leaving her and not saying anything to her. T fos 

Mrs. Paine to relate to her in the Russian language that I was not there foe 
the purpose of harming her, harassing her, and that it wasn’t the job of the 
FBI to harm people. It was our job to protect people. 

Mrs. Paine relayed this information. 

I assume she relayed it correctly. I don’t speak Russian. 
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Representative Forp. What was the reaction, {f any, on the part of Marina following that comment by Mrs. Paine? 
Mr. Hosty. The information I had her relay? She seemed to calm down a ttle bit, and when I left she wag smiling. I left her In a relaxed mood. I didn’t want to leave her alarmed afd upset, a woman with a new baby. It Ig not the thing to do. So she apparently was: smiling, happy, and she shook hands with me as I left, I wanted to leave her in a good frame of mind. I then left. 
Mr. STERN. Did you address any questions to Marina Oswald through Mrs. Paine? 
Mr. Hosry. Not questions, no. I just relayed the information to her of this nature I just gave. é 
Mr. Stern. Anything else that you said—— 
Mr. Hosty. No, sir; that js all I can recall, 
Mr. Stern. To be translated for Marina Oswald? 
Mr. Hosty. No. 
Mr. Stern. Anything else about your interview with Mrs. Paine? 
Mr. Hosry. Yes; after Mrs. Paine told me that she would try to find out where Lee Oswald was living, I then gave her my name and telephone number. I wrote it down on a piece of paper for her. I am fairly certain I printed it so she would be able to read it all right. I printed my name and wrote down my office telephone number, and handed it to Mrs. Paine. 
Mr. Stern. Did you put anything else on this piece of paper? 
Mr. Hosty. No, sir; that was all. 
Mr. Stern. Are you quite sure about your recollection of that, or are you telling us on the basis of your ordinary experience? Is this what you re- member of the incident? 
Mr. Hosty. This is what I remember of it; yes, sir. 
Mr. Stern. You don’t remember putting anything on this paper other than your name? 

Mr. Hosty. My name and telephone number. 
Mr. STERN. Office telephone? 
Mr. Hosty. Office telephone; right. - 
Mr. STery. And no other telephone number? 
Mr. Hosry. No, sir. 

Mr. Stern. No address? 
Mr. Hosty. No, sir. 
Mr. Sterx. License number? 
Mr. Hosty. No, sir. 

Mr. Stern. You are quite certain that you can recall now only those two things? : 
Mr. Hosty. Yes; I do this as a Standard procedure. I do this all the time. IT will write my name out if a person says they want to contact me. I will give them my name and telephone number, write it on a Piece of paper and give {t to them. 
Representative Forp. Did you write on notepaper you had or paper provided by Mrs. Paine, or what? . 
Mr. Hosty. It was my recollection it was on my paper. I took a piece of paper off, tore it in half, printed my name and telephone number on it that I gave to her, 
Mr. STERN. Do you have ecards? 
Mr. Hosty. No, sir; we don’t have cards. We are not allowed to carry cards. Mr. Stery. When Mrs. Paine told you that Lee Harvey Oswald was working at the School Book Depository, did that mean anything to you? Did you Tfemember the building? 
Mr. Hosrr. No, sir; I knew of the building in the outskirts of the downtown area. That is about all. I looked up the address, and I recognized the Address, but it meant nothing to me. 
Mr. Stery. Is there anything else at all that you can recall being said on November 1? 
Mr. Hosty. As I said earlier, I think I should bring this in, that Mrs. Paine 
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was a little bit reluctant to give me his place of employment at first. She said 
that Lee Oswald had alleged that the FBI had had him fired from every job he 
ever had. I told her this was not true, that I had never had anyone fired from 
any Job nor did I know of any other FBI agents that had ever done this. 

I reassured her that I wanted to know his place of employment for the Purpose 
of determining whether or not he was employed in a sensitive industry, and when 
I found out that he was working in a warehouse as a laborer, I realized this was 
not a sensitive industry. ‘ 

Mr. Srern. You were acting for the New Orleans office at this time? 
Mr. Hosty. At this time; yes, sir. 

Mr. Stern. In trying to locate him? 
Mr. Hostry. Right. 
Mr. Stern. Had they asked you to try to determine what kind of work he was 

doing and whether he might be in a sensitive position? 
Mr. Hostry. Well, this is automatically considered; yes. They didn’t have to 

ask me. I knew I was to do that. 
Mr. Duttes. Did you clear this with the Dallas or Fort Worth office? How do 

you work out that liaison? 
Mr. Hosty. How do you mean, sir? 
Mr. Duties. I mean with the FBI. At this time this was the territory, I 

assume, of Dallas or Fort Worth. 
Mr. Hosty. Right. Irving, Tex., is in the Dallas territory; yes, sir. 
Mr. DULLes. The Dallas territory? 

Mr. Hosry. Right. 

Mr. Dutres. Did you clear or notify the Dallas office either before or after? 
Mr. Hosty. You mean after I determined this? 
Mr. Duttes. Yes. 

Mr. Hosry. Oh, yes, sir. This occurred on the 1st. This was a Friday. I 
returned to the Dallas office. I covered a couple of other leads on the way back. 
I got in shortly after 5 o’clock and all our stenos had gone hi> + -.2.*> infor- 
mation has to go registered mail, and it could not go then until .2.5.8. « saning, 
Monday morning—shall I continue? 
Mr. Stern. Yes. 

Mr. Hosty. On Monday morning, I made a pretext telephone call to the Texas 
School Book Depository. I called up and asked for the personnel department, 
asked if a Lee Oswald was employed there. They said yes, he was. I- said 
What address does he show? They said 2515 West Fifth Street, Irving, Tex., 
which I knew not to be his correct address. 

I then sent a communication, airmail communication to the New Orleans 
office advising them—and to the headquarters of the FBI advising them—and 
then instructing the New Orleans office to make the Dallas office the office of 
origin. We were now assuming control, because he had now been verified in 
our division. 

Representative Forp. When you say yon made several other checks on the 
way to the office, did this involye—— 

Mr. Hosty. Not in this case; other cases. I run anywhere from 25 to 40 cases 
any onetime. I have to work them all, fit them in as I go. 

Representative Forp. These other checks did not involve this case? _ 
Mr. Host. No; other cases I was working on. 
Mr. STERN. Mr. Hosty, at your interview on November 1 with Mrs, tzine, 

do you recall whether’ you asked her whether there was any telephone n-niier 
that she knew of where Lee Harvey Oswald could be reached? 

Mr. Hosty. No, sir; I didn’t ask her about a telephone number; no, sir. 
Mr. STekN. And she didn’t tell you? 
Mr. Hosty. She didn’t volunteer. She told me she did not know where he 

lived. 

Mr. Stern. Why don’t you continue with the chronological report. 
Mr. Hosty. As I say, then I forwarded this airmail communication. 
Mr. McCrory. May I ask at this point, did she indicate whether there were 

any belongings of Lee Oswald in the house? 
Mr. Hosty. She did not indicate, but, of course, she did tell me his wife and 
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children were there, and I assumed that their persomml effects would be there. 

We didn’t go into that. 

Mr. McCioy. You made no search of the house? 

Mr. Hosry. No, sir; that would have been illezaL I conldn’t have done it 

without his consent. There was no attempt to do thax 

Mr. Stery. Did you have any thought of interviews Marina Oswald at the 

time she came into Mrs. Paine’s living room in connecmn with the Investigation 

of Marina Oswald that you had started out thinking about in March? 

Mr. Hosrr. Yes; I could have interviewed her here. but I thought at the 

time she was under a little emotional stress, this wss maybe not a good time. 

Also, as I said before, we have a requirement to have two agents present when 

a subject Is Interviewed. I was alone. .\nd, also, wanted to get the New 

Orleans office to check their files to see If there was azgthing that I didn't have. 

For all I knew, they could have already interviewed ber. I didn’t know this. 

So before I would proceed with that, I wanted to makesare I had all the records, 

another agent, and at a better time where I could talk im more detail with Mrs. 

Oswald. 
Then on the Sth of November—— 

Mr. Srery. Have you told us everything that elapsei—that occurred between 

November 1 and November 5? 

Mr. Hosty. Yes. Then on the Sth of November, 1 vas on my way to the 

Fort Worth area, and stopped at Mrs. Paine’s very brily. 

Mr. SterN. How did that happen to come about? 

Mr. Hosty. Well, I was on my way to Fort Wortk.and I did not have his 

residence. I thought I would stop by. Mrs. Paine tdd me she would attempt 

to locate where he was living. It was not too muck sat of my way, so I just 

drove over to Mrs. Paine’s. I had another agent wid me that day. 

Mr. STERN. Who was that? 

Mr. Hosry. Agent Gary S. Wilson. Agent Wilson was a brand new agent 

out of training school. And it is the custom to asszm a new agent to work 

with an older agent for a period of 6 weeks. They wrk with different agents 

every day to observe what they are doing. This is ike oniy reason he was 

with me, the only reason I had another man. 

We went to the front porch. I rang the bell, tulkecto Mrs. Paine, at which 

time she advised me that Lee Oswald had been out torisit her, visit his wife, 

at her house over the weekend, but she had still not te#termined where he was 

living in Dallas, and she also made the remark that e considered him to be 

a very illogical person, that he had told her that veekend that he was » 

Trotskyite Communist. Since she did not have his adtiess, I thanked her and 

left. 

Mr. SterN. Did she indicate how she felt about thisdeseription of Trotskyite 

Communist that he pinned on himself? 

Mr. Hosty. Well, she thought he was rather illogicd: is the way she put it. 

She was a little more amused than anything else. Shethought he was illogical, 

as I say, was the term she used. 

Mr. Stern. Was Marina Oswald present at all? 

Mr. Hosty. I didn't see her. She was probably inthe house, but I didn’t 

see her. I didn’t go in the house, I just went in tlecfront door. 

Mr. STERN. How long do you think it was? 

Mr. Hosry. Not more than 1 or 2 minutes. Then Igot in the car and left. 

Mr. Stegn. Where was your car parked at that time? 

Mr. Hosty. I believe in the same place, because here,again, this second car 

of Michael Paine’s was still in front of the Paine base, and Mrs. Paine’s 

station wagon was in the driveway. So I am fairlysure I parked here at 

the same spot. 

Mr. Sregn. And you are indicating the spot on hibit 430 where you 

initialed? 
Mr. Hosry. Right, where I parked on the first of Neember, to the best of 

my recollection that is where I parked. 

Representative Forp. Did Agent Wilson accompany ya:to the door? 
Mr. Hosry. Yes; he walked up. 
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Representative Forp. hw many others besides yourself were under bis 
jurisdiction? 

Mr. Hosty. About 75 ages. 
Representative Forp. Seenty-five? 
Mr. Hosty. Yes. Nowomly the ones at headquarters city in Dallas were 

present. That would be aout 40 of the agents were present at this conference. 
Mr. Shanklin advised us,among other things, that in view of the President's 

visit to Dallas, that if anyee had any indication of any possibility of any acts 

of violence or any demonsrations against the President, or Vice President, to 

immediately notify the Seeet Service and confirm it in writing. He had made 

the same statement aboutraweek prior at another special conference which wr 
had held. I don’t recall theexact date. It was about a week prior. 

Mr. STERN. Did you knowthat there was going to be a motorcade on Novem- 
ber 22? 

Mr. Hosty. I found out diout 9 p.m. the night befrrs that (Lcie was to be a 

motorcade in downtown Dadlas. [ read it in the newsnaner That was the 
first time I knew of it. 

Mr. Steryx. Did you knowthat the motorcade would pass the School Book De- 
pository Building? 

Mr. Hosty. No, sir. 

Mr. Stern. Did you knowhe route of the motorcade? 

Mr. Hosry. No, sir. 

Mr. Duties. Had there bem any contact between you or the Dallas office with 

the Secret Service on this pant? 

Mr. Hosty. On the motorcede route, sir? 

Mr. Duties. Yes. 

Mr. Hosrry. No. 
Mr. Duties. Cad not Loe? 

Mr. Hosry. No. 

Mr. Stern. The newspapzrstories did not as far as you can recall tell what the 

motorcade route would be? 

Mr. Hosry. Yes; they did There was a description of the motorcade route. 

but as I say, I didn’t bother to read it in detail. I noticed that it was coming 
up Main Street. That waszhe only thing I was interested in, where maybe I 

could watch it if I had a chance. 
Mr. Stern. So that the fag that Lee Harvey Oswald was working in the Texas 

School Book Depository meat nothing—— 

Mr. Hosty. .No. 
Mr. Stern. In connection with the motorcade route? 

Mr. Hosry. No. ; 

Mr. Srean. Did you think ef him at all in connection with the President’s trip? 

Mr. Hosty. No, sir. 

Representative Forp. Did you have any others among the cases that were as 

signed to you that came to zur attention in reference to the President’s visit? 

Mr. Hosry. I did turn cver one item of information to the Secret Service on 

the 21st; yes, sir. I did brixz some matters to their attention. 
There were some scurrilows pamphlets circulated around Dallas on the 21st of 

November. You may have xen them. It was a poster of President Kennedy 
with a front and a profile tiew saying, ‘Wanted for Treason.” I took those 

pamphlets over to the Secret Service olfice the morning of the 21st. Then I as- 

sisted another agent in our Ga#ision in giving the Secret Service some information 

on an individual in Denton, Yex., who had made some remarks about. the I’resi- 

dent, and another member af my squad had also siven some information to the 

Secret Service the evening of the 21st about the possibility of a demonstration at 

the Trade Mart against President Kennedy, some picketing. 
Representative For. Do pm recall to whom you gave this information? 
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Mr. Hosty. The one plece of information [ gave, I gave to an Agent Warner of 

the Secret Service. 

Representative Forp. That was the information about what? 

Mr. Hosry. The pamphlets, the “Wanted for Treason” pamphlets. 

Representative Forp. Those are the only documents or contacts you personally 

had? 
Mr. Hostry. That I personally had, that Is correct. 

The CHarMan. Was it a pamphlet or a dodger? 

Mr. Hostr. It was, I guess you would cull it a dodger. 

The CHamman. Single sheet? 

Mr. Hosty. Single sheet; yes, sir. 

The CHarMan. A single sheet, was it not? 

Mr. Hosty. Yes. 
The CualnMan. Did you ever ascertain who put that out? 

Mr. Hosty. No, sir; I never did. 

The CHairnsMaAN. Did you ever investigate it? 

Mr. Hostr. I didn’t. 

The CHamMan. Do you know whether your office did? 

Mr. Hosry. I am not sure; no, sir. 

Mr. Srerx. What next occurred on the 22d, Mr. Hosty? 

Mr. Hosry. All right. After the conference that lasted until about 9 a.m., i 

then left the office and joined an Army Intelligence agent, and an agent of the 

Alcohol Tax Unit of the Treasury Department. We hada conference concerning 

a case not related to Lee Oswald. This conference lasted most of the morning 

until about 11:45. At 11:45 the Army Intelligence agent and myself left, and 

walked over towards Main Street. The motorcade was scheduled to pass down 

Main Street near our office at approximately noon. I was now on my lunch hour, 

so I stood and watched the motorcade go by at the corner of Field and Main 

Street in Dallas. “ 

After the President passed by, I then went across the street, started eating 

lunch. While I was eating my lunch, the waitress came up and told me she had 

dust heard a radio report that. the President and the Vice President had both been 

shot. I immediately stopped my lunch. 

Mr. Stern. The Prasident and the Vice President? 

Mr. Hostry. That was the earliest report, that the Vice President had been shot 

too. These were the rumors. I then of course left the lunchroom immediately 

and headed back for the office, which is only a block away.- I got back to the 

office. 

One of the supervisors told me to get a radio car and get out on the street 

right away and I would get further instructions. I did that. I got in the car 

and started out. I gave the signal that I was on the air and I was told to pro 

ceed towards Parkland Hospital. Just as I got to Parkland Hospital I got a call 

to return to the office immediately. 

Mr. Stern. Do you know why you were sent to Parkland Hospital? 

Mr. Hosty. No. We were just told they wanted four cars to proceed to Park- 

land Hospital to stand by for further orders. 

Mr. Sterx. Were you told why you were ordered to return to the office? 

Mr. Hosty. When I got back they told me they wanted me to start reviewing 

our files to see if I could develop any information, any leads at all on the possible 

assassin, to help out administratively in the office. 

Mr. Stern. Did the case of Oswald come to your mind at that time? 

Mr. Hostr. No, sir. ; y 

Mr. Stern. As a possible—— 

Mr. Hosty. No, sir; it was approximately 1:30 that we got the report that a 

police officer had been killed in the Oak Cliff area of Dallas, and that the police 

were surrounding a movie theatre where the suspect was allegedly located. 

Shortly after 2 o’clock, we received information that this man had been cap 
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Mr. Stern. What happened next? Mr. Hosty. [ immediately got the file on Lee Oswald, and I determined that on the 21st of November this change of origin from New Orleans had arrived, It had not been routed to me as yet. It apparently arrived on the afternoon of the 21st. [| 40t it for the first time after the assassination, Mr. Stern. That is the administrative—— Mr. Hosry. Administrative form showing that I was now origin, that we now had all the information on the case, 
Mr. Stern. Did they send any other information with that? Mr. Hosry. The only other thing that they sent was a photograph of Lee Oswald taken at the New Orleans Police Department when he was arrested during the summer of 1963. The report of Milton Kaack of the 31st had covered everything else. 
Mr. STERN. Just to be clear, you were not waiting for this shift of adminis- trative responsibility before you did anything? Mr. Hosty. No; I mean if there was anything else to do, I would have gone ahead and done it. 
Mr. Dutres. Was that action in Washington or New Orleans? Mr. Hosty. New Orleans, 
Mr. Stern. Had anything else arrived at your Dallas office that you were told about ai that Point? 

; Mr. Hosry. Not at that point, no; nothing had arrived then. I then took the file to the agent in charge. : 
Mr. Duties. May I ask one point here? Mr. Hosry. Yes, sir. 
Mr. Dciies. From the point of view of the administration, is the New Orleans office over the Dallas otlice, or are they equal? Mr. Hosry, They are equal, sir. 
Mr. Drrzes, They are equal? 
Mr. Hosty. We have 55 offices, They are all equaL Ws. Deztes, All equal? 
Mr. Hosry. Right. There are no regional offices. I then took the file to the agent In charge, told him that we had a case on Lee Harvey Oswald. While I sat there he immediately called headquarters and advised headquarters here in 

Mr. Srern. How do you know that? 
Mr. Hosty. This had been given to us by one of our agents from the call from the Dallas Police Department who had given the information. I don’t know who it was. I did not receive the call. I sat there and assisted the agent in charge while he talked to the Bureau headquarters here. { knew the file. Of course he would need some informa- tion. I would leaf through the file and get it for him so that he could relay the pertinent informatio ; 

' Mr. Sterx. Were you told anything more about that? Mr. Hosvy, No; I mean this is the point I was given this {nformation. I then Went and got a car and drove to the Dallas Police Department, pulled my car into the basement sarage of the Dallas Police Department, parked my car, Mr. Stern. What were conditions like? 
M1. Hosty. Very chaotic. The press was swarming all over the police station. There were television cameras being brought into the building. Many people were running, coming and going. ‘ The place was a beehive of activity. 
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I parked the car, got out, and started in the door of the basement, at which time I observed a Dallas police car, an unmarked car, drive in, in which there 
were four detectives. The man sitting on the right-hand side of the front seat 
next to the driver was a man I recognized as Lieutenant Revill. He signaled me that he wanted to talk to me, at which time he Jumped out of the car at the head of the ramp and came over towards me. The rest of the deteciives in the 
car continued down the ramp to be parked. 

We then proceeded in, Lieutenant Revill and I proceeded into the police department and started up the stairs. Lieutenant Revill advised me that—I might add he was in a very excited state—ne advised me that he had a hot lead, 
that he had just determined that the only employee from the Texas School Book Depository who could not be accounted for was a man named Lee, 
Now this conversation took place at approximately 3 p.m., about an hour after Lee Harvey Oswald had been arrested by the Dallas Pui'tce Department. 

I told Lieutenant Revill that Leo Harvey Oswald had been arrested about an hour ago, that he was an employee of the Texas School Book Depository, and that he was the man who had defected to Russia and had returned to the United States in 1962. 
Now either Lieutenant Revill—I don’t recall if he made a statement doubting that Oswald was the one who assassinated the President, or whether it wag Just a look of doubt on his face, but there wag doubi came into Lieutenant Revill’s—at this time I stated to him that Lee Oswald was the main suspect in this case. 
Now this conversation took place running up the stairs from the basement to the third floor. At this time the level of noise was very high. As I said, there were many press representatives, TY representatives, curious bystanders, police officers, everybody running al! over the place. 
It was not too much unlike Grand Central Station at rush hour, maybe like the Yankee Stadium during the worid Series games, quite noisy. We got to the head of the stairs and I lett Lieutenant Revill and ‘vent into Cartain Fritz’ office. 
Mr. Steasxy. Was anyone else with you and Lieutenant Revill ag you came up the stairs, as you recall? 
Mr. Hosty. As I say, the place was swarming with People. Just the two of us were going up the stairs together. My conversation was with Lieutenant Revill only. 

Mr. Stery. I now show you a document marked for identification Commission 831, a letter dated April 27, 1984, from Director Hoover to Mr. Rankin, the General Counsel of this Commission, having attached a one-page ccpy of a newspaper article and an affidavit. Do you recognize this letter? Mr. Hosrr. Yes, sir; I do. 
Mr. Stern. Where have you seen it? 
Mr. Hosry. I have seen the file copy of this letter in the FBI files. Mr. Stern. Do you Tecognize the newspaper article which is the first attach- ment to this letter? 
Mr. Hosty. Yes, sir. It appeared in the Dallas Morning News on April 24, 1964, I believe. 
Mr. Stern. And the attachment after this is? 
Mr, Hostr. My affidavit. 
Mr. Stern. Your affidavit of five pages? 
Mr. Hosty. Of five pages, bearing my signaiure. 
Mr. Stern. Now tell us what the reason for your making this affidavit was. Mir. Hosry. It was to refute the story that appeared in the Dallas Morning News on April 24, 1964, to set the record straight as to what actually did take Place in my conversation with Lieutenant Revill. Mr. Stery. What did that story state? 
Mr. Hosry. It stated in substance, alleged that I was aware. that Lee Harvey Oswald wag capable of assassinating the President of the United States, but ald not dream he would do it. 
Mr. Sterx. Did you say thet? 
Mr. Hosry, No, sir. I want to state for the record at this time that I unequiv- ocally deny ever having made the statement to Lieutenant F.evill or to anyone 
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Mr. Stery, The newspaper story also mentioned another officer of the Dallas Police force, V. J. “Jackie” Brian. 
Mr. Hosry. I know him as Jackie Brian. ‘ Mr. STERN. Do you know this officer? 
Mr. Hosty. I know him to see him. I don’t know him too well. 
Mr. Stern. Do you recall whether or not he was present when you had your conversation with Lieutenant Revill? 
Mr. Hosty. I don’t recall him being present. 

to Lieutenant Revill. 
Mr. Srern. Have you heard: that there was a rumor to the effect of this story at any time before this newspaper article appeared? 
Mr. Hosty. About 2 weeks prior I heard a rumor, but I didn’t know exactly what the story was all about. I did hear a rumor. 
Mr. STerN. What was the tone and tenor of the rumor? , 
Mr. Hosty. That I had made some statement concerning Oswald's assassinating the President. I wasn’t clear. I was never given the exact wording. It in- volved my conversation with Lieutenant Revill. 
Mr. Stern. Have you talked to Lieutenant Revill since this news story 

appeared? 
Mr. Hosty. No, sir; not since the news story appeared. 
Mr. STERN. To Chief Curry? 
Mr. Hosry. No, sir. . 
Mr. Stern. To any supervising official of the Dallas police force? 
Mr. Hostyr. No, sir. 
Mr. Srezn. To any newspaper reporter for any Daliag uewspaper or otner- 

wise? 
Mr. Hosty. They had contacted me for comment, and I have had no comment 

other than the first person who called me, I denied the story. Since then I 
have had no comment on instructions from headquarters, 

Mr. Stern. Have you reviewed your affidavit in preparation for your testi- mony here today? ; ‘ 
Mr. Hosry. Yes, sir. 
Mr. Stern. Is there anything you would like to add to it other than what 

you have already said? 
Mr. Hosty. No, sir. I think it speaks for itself. 
Mr. Stern. Any change you would like to make in it? 
Mr. Hosry. No, sir. ° 
The Cuarruan. Off the record. 
(Discussion off the record.) 
The Cuarruan. Will you put this on the record, please? 
Mr. Rankin, is there anything in the record of the Commissivn showing that Lieutenant Revill made a report to his superior officers concerning this state- ment that is alleged to have been made by Agent Hosty in this newspaper article? Mr. Rankin. The only thing that we have is this affidavit which you will note is Commission Exhibit 709. 
The CHarmuan. Yes. 
Mr. Rayxrn. And it bears the date November 22, 1963;. at the top; and. ‘s-sworn to as of the 7th day of April 1964. That is what Chief Curry testified he re- ceived from Lieutenant Reyvill. 
The CuatrMan. Has Lieutenant Revill been a witness before the Commission or has he made a statement, a deposition of any kind? , Mr. Ranxry. He has not been a witness before the Commission. 
Mr. Repricu. He was talked to in Dallas, a 
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Mr. Ranxin. He was a deposition witness. 
The CHamaan. When was that? 
Mr. Ranxry. I will have to check that. 
The Cnarzman. Was it before or after this affidavit? 
Mr. Ranxry. I will have to check that, Mr. Chief Justice, to be sure. 
The CHarrsan. Did he in that deposition state that Agent Hosty had made 

such a statement to him? 
Mr. Rankin. I haven’t examined the deposition. I don’t know. We have 

the deposition now, but I have not examined it. 
The CHamsan. Do you know, Professor Redlich? 
Mr. Repriew. Mr. Chief Justice, I asked that question, and the information 

T have is that he was not questioned about this particular allegation. He was 
questioned on other matters. 

Representative Forp. Did he volunteer that information? 
The CHarrMan. Yes. Is it in the deposition at all? 
Mr. RepticH. 19 the best of my knowledge, it is not, Mr. Chief Justice. 
Mr. McCrory. Don’t we have the deposition here? Can’t we get it? 
Mr. Rankin. Mr. Chief Justice, I would like to be sure to check that before we have that on the record. I will report by morning, if that is all right, and be 

sure of it. 
The Cuammman. What was the date of this newspaper article? It isn’t dated here. 

Mr. Srern. The cover letter, Mr. Chief Justice, states that it appeared on 
April 24, 1964. 

The Caaryan, ™o I understand that Chief Curry said that no statement 
of that kind had been made by Lieutenant Revill at or about the time the state 
ment was supposed to have been made by Agent Hosty? 

Mr. Ranxry. I don’t think his testimony was in that form, Mr. Chief Justice. It was in the form that this was given to him and there wasu't ang indication 
that it was given as of the date of November 22 in his testimony. 

The Cuarruan. I should like to see Lieutenant Revill's denositésn, 
Mr. RanKIn. Mr. Kedlich has gone out for it. 
The CHamMAN. We won't delay that now. We will proceed. Go right ahead, Mr. Stern. 
Mr. Stern. What happened next? 
Mr. Hoary. As I said, I left Lieutenant Revill. I entered the Office of Capt. Will Fritz. After a short delay, Agent James W. Bookhout and myself ontered the {nner office of Capt. Will Fritz of the homicide section, Dallas Police Depart- ment, where Lee Harvey Oswald was being questioned. 
Mr. Stern. I show you a two-page document marked Commission No. 832 for identification. Can you identify that? 
Mr. Hosty. Yes, sir. This is an interview form which I made for my inter- view with Lee Harvey Oswald on the 22d of November 1963. It was dictated as the form will indicate, on the 23d of November 1963. . Mr. Stern. Let me ask you there, Mr. Hosty, about your practice in reducing to formal form your notes of interviews. This happened the next day? Mr. Hosty. Right. 
Mr. Stery. Is that faster than usual because of the circumstances? 
Mr. Hoary. Because of the circumstances. We have to reduce them to writing within 5 days. 
Mr. Stery. In 5 days? 
Mr. Hosry. Five working days. : Mr. Stern. Did you retain the notes of this? « Mr. Hosty. No. After the interview is reduced to writing, I get it back and proofread it. My notes are then destroyed because this is the record. Mr. Stern. And in this particular instance did you destroy your notes of this? Mr. Hosry. Yes, sir. 
Mr. Stery. New you say that you are Tequired to reduce your notes of an interview to writing within 5 working days. 
Mr. Hosry. Right. 
Mr. Stern. Did that happen with respect to the interviews you conducted on October 29, November 1, and November 5? 
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Mr. Hosty. To make tis a little clearer, this would be an Interview of a anb. 
ject, not of a witness, unéas this witness has something that was quite pertinent 

to the investigation. 

Routine-type mattersdd not have to be put on these interview forms, bu 
pertinent interviews woud be. Now everything In this case after the assasuina. 

tion was declared to be petinent. All interviews, regardless of how Insignificant, 
were to be put on these fries. 

Mr. Sterx. But the imerviews you conducted at the beginning of November 
and the end of October vere not within this rule? 

Mr. Hosry. No; becausrthey were not an interview of the subject or anything 
that contained anythingoft major importance. 

Mr. Stern. Do you youself destroy the notes? 

Mr. Hosry. Yes. 

Mr. Stern. Do you reall specifically destroying the notes of your interview? 

Mr. Hosty. Yes, sir; inthe wastebasket. 

Mr. Stern. Your interiaw of Oswald, on November 22, you put the notes In 

the wastebasket? 

Mr. Hosry. Right. 

Mr. Sterx. Do you reel specifically what you did with the notes of your 

interviews of October 29, Sovember 1, and November 5? 

Mr. Hosry. After I retliced them to writing, such as I did here, and I got 
the form back, I proofreatit, then I threw them away. 

Mr. Srerx. And you tetified that the notes of. your end of October—early 
November interviews wer transcribed after November 22, is that correct? 

Mr. Hosry. Right. 

Mr. Stern. Were the netes destroyed after you transcrived those interviews, 

also after November 22? 

Mr. Hosty. Yes. 

Mr. Sterns. Did you give any consideration to retaining the notes in view of 

the turn that the case had taken? 

Mr. Hosty. No. 
Mr. Strery. The intervering assassination? 

Mr. Hosty. No: because this is tue record and the nutes would not be as yuod 
as this record, because the notes are not written out fully as this is. It would 

just be abbreviations and tiings of that type. 

Mr. Srerx. And you received no instructions about retaining notes? 

Mr. Hosry. No; we hea no instructions. We were following the same rule 

we had always followed. 

Mr. Stern. Why don't you tell us now, turning to your yhemorandum of the 

November 22 interview of Lee Harvey Oswald, what transpired from the time 
you first entered Captain Fritz’ office. 

Mr. Hosty. As this interview form will show, the interview commenced at 

3:15 p.m. I am certain ef that time because I checked my wristwatch, and 

Agent Bookhout checked my wristwatch. We both agreed on the time, 3:15. 

We came in and identified ourselves as agents of the FBI. I told Oswald my 

name and he reacted viotmfly. 

Mr. Stern. How do you mean? ; 

Mr. Hosry. To both Agent Bookhout and myself. He adopted an extremely 

hostile attitude towards te FBI. 
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Representative Forp. Had this been the attitude that existed prior to you and Bookhout coming {nto. the—— 
Mr. Hosry. Apparently not: aparently not. I couldn't say becnuse [ wasn't in the room. We walked into the room. I {mmedlately identified myself, told him I was with the FBI, and was a law-enforcement officer, and anything he said to me could be used against him. He did not have to talk to us. Senator Cooper. Can you describe the tone of his voice and his manner? Mr. Hosty. I beg your pardon, sir? 
Senator Cooper. Can you describe the tone of his voice? Mr. Hosrr. He was highly excited. He was very surly, I think would be about the best way to describe him, very surly; and he was curt in his answers to us, snarled at us. That would be his general attitude. 
Representative Forp. Did he use profanity? 
Mr. Hosty. Yes, sir. I can’t recall any specific statements he made, however. Mr. McCroy. Did he complain that you had been abusing or harassing his wife in anyway? 
Mr. Hosty. He made the statement, “If you want to talk to me don’t bother my wife. Come and see me.” He didn’t say that Y had abused his wife in any manner, and I hadn't. He did criticize me for talking to her. He said, “Come talk to me if you want to talk to me.” 

C 9 » San you remember what he said about the FP specifically? Mr. Hosty. He called us sestapo, secret police, we were harassing people. It was along that line. I don’t recall the exact wording. Mr. Stery. Was he handcuffed at this time? 
Mr. Hosty. He was handcuffed behind him. After he calmed down he asked Captain Fritz if they could remove the handcuffs. Captain Fritz ordered one of his detectives to remove them from tha rear, and they handeuffed him in front. Mr. STERN. This happened right after you came into the room? Mr. Hosty. Shortly after we came in the room. 
Mr. STerN. Before or after his outburst ? 
Mr. Hosry. After his outburst ; after he had calmed down. 
Mr, Stexn. Please continue. 
Mr. Hosty. Captain Fritz actually conducted the interview. Agent Bookhout and myself sat back in the corner and observed. Captain Fritz asked Oswald if he had ever owned the rifle. He denied he had ever owned a rifle. He said that he had seen the superintendent of the School Book Depository with a rifle in his office a couple of days before the ussassination, but that he had never had a rifle in the building. He then told Captain Fritz that he had been to the Soviet Union and resided there for 3 years, and he had many friends in the Soviet Union. Captain Fritz then showed him a piece of paper which had “Fair Play for Cuba” on it, and Oswald admitted to Captain Fritz that he was secretary for the Fair Play for Cuba Committee in New Orleans a few months ago. He told Captain Fritz that the Fair Play for Cuba Committee had its head- quarters in New York City. Captain Fritz then showed Oswald a marksman’s medal from the Marine Corps, and Oswald admitted that this was. his medal, that he had received a sharpshooter’s medal while in the Marine Corps. Mr. McCoy. Was it a sharpshooter’s or a marksman’s? There are two dif- ferent types, you know. 

Mr. Hosry. I believe it was a sharpshooter, sir. He then told Captain Fritz that he had been living at 1026 North Beckley, that is in Dallas, Tex., at 1026 North Beckley under the name O. H. Lee and not under his true name. Oswald admitted that he was present in the Texas School Book Depository Building on the 22d of November 1963. where he had b2en employed since the 15th of October. Oswald told Captain Fritz that he was a laborer in this build- ing and had access to the entire building. It had offices on the first and second fleors with storage on third, fourth. fifth and sixth floors. Oswald told Captain Fritz that he went to luneh at approximately noon on 
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the 22d of November, ate his lunch in the lunchroom, and had gone and gotten a Coca Cola from the Coca Cola machine to have ‘with bis lunch, "Ie claimed that 
he was in the lunchroom at the time President Kennedy passed the building, 

He was asked why he left the School Book Depository that day, and he REN Cor) that fn all the confusion he was certain that there would be no more work fae 
the rest of.the day, that everybody was too upset, there was too much confusion, so he Just decided that there would be no work for the rest of the day and xo he 
went home. He got on a bus and went home. He went to bis re iidence on North 
Beckley, changed his clothes, and then went to a movie. 

Captain Fritz asked him if he always carried a pistol when he went to the movie, and he said he carried it because he felt like it. He admitted that he din 
have a pistol on him at the time of his arrest, in this theatre, in the Ouk Che 
area of Dallas. He further admitted that he had resisted arrest and had ra 
ceived a bump and a cut as a result of his resisting of arrest. He then denied 
that he had killed Officer Tippit or President Kennedy. 

Mr. STERN. The memorandum says, “Oswald frantically denied shooting". 
Mr. Hosry, It should be emphatically, I believe, rather than frantically. 1 

think this probably should be “emphatically denied.” 
Mr. Stern. Is this your memorandum? 
Mr. Hosty. Yes, sir. 
Mr. Stern. It is signed or initialed both by you and by Mr. Bookhout. 
Mr. Hosty. Right. The procedure is that when there are two agents in- 

volved, they both must approve it, so there can no.o discrepancies. 
Mr. Stern, But you dictated it. 
Mr. Hosty. I dictated it and he read {t and we both approved it. 
Mr. STERN. Have you been over it recently in preparation for your testimony? 
Mr. Hosry. Yes, sir. 
Mr. Stern. Is it accurate? Is there anything you would like to add to {t? 
Mr. Hosry. I think it is correct as it stands, 
Mr. McCrory, { didn’t hear you repeating your testimony that he dealed 

ever having been in Mexico, 

Mr. Hosty. Oh, yes; he was being questioned about his activities outside of 
the United States, where he had been outside ot the United States. He told 
Captain Fritz that he had only been to Mexico to visit at Tijuana on the barder 
and then he did admit having been in Russia. 

Mr. McCroy. He only admitted to having been at Tijuana in Mexico? 
Mr. Hosty. Right. . 
Mr. McCuoy. Not to Mexico City. 
Mr. Hosty. Not to Mexico City; that is right. 
Representative Forp. There was no recording made of thig interrogation? 
Mr. Hosty. No, sir; it was notes I took. Agent Bookhout and I took notes. 

and we dictated from the notes the next day. 
Mr. Stern. Did you ask him any questions? 
Mr. Hosty. No; like I say, he was acting in such a hostile condition toward» 

us that we did not. This was Captain Fritz’ interview anyway. We were Just 
sitting in as observers. 

Mr. Srern. Did you tell Captain Fritz at this time any of the information 
you had about Oswald, about his trip to Mexico, for example? 

Mr. Hosry. No. 
Mr. Stern. About his being in touch with the Russian authorities seeking @ 

visa? 

Mr. Hostr. No. 
Mr. Stern. About his previous residence in the Soviet Union? 
Mr. Hosty. Oswald himself told Captain Fritz of this. I didn’t have te. 

Oswald came right out and told him. 
Mr. Stern. About the affair in New Orleans and his arrest there? 
Mr. Hosty. No. 
Mr. Stern. Did you subsequently tell Captain Fritz? 
Mr. Hosty. No; I didn’t tell Captain Fritz; no. 
Mr. STERN. Was any of this information provided to the Dallas police as far 

as you know? 

Mr. Hosty. I provided it to Lieutenant Revill earlier, as I pointed out. He 
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would have been the person I would have furnished thie information to as the 
head of the intelligence section. He would be the logieal and correct person 
to give this Information to. . 

Mr. STerx. Was that the extent of your advice to fe Dallas police? 
Mr. Hoary. Right. 

Mr. McCrory. Did you tell Chief Curry that you had a fie? 
Mr. Hosty. No, sir; I haven't talked to Chief Curry im several years. Of 

course I don’t deal with him too much on a chief level. 
Mr. Stern. Wouldn't It be difficult for Lieutenant Resill to have gotten this 

information from you under the conditions that you deserthed, running up the 
. stairway and the rest of it? Do you think he heard emeugh of this? 

Mr. Hosty. Well, that is true, he might not have. Bet you see Oswald then 
proceeded to tell himself, he told the police all this tnfcamation, so there was no 
point im me repeating it when he himself, Oswald, bed furnished it directly 
to the police. 

Mr. McCrory. But you did tell Revill that you had a fle on Oswald? 
Mr. Hosty. No; I didn’t tell him I had a file; no, sir. 
Mr. McCrory. You did not? 

Mr. Hosty. Just as I related here in the affidavit. 

The CHarrMan. Mr. Hosty, I think the answer to this question is {mplicit in 
your testimony, but I would just like to ask it directly. Did you or anyone in 
the FBI to your knowledge for compensation or in any manner whatsoever use 
Oswald as an informant in any way, shape or form? 

Mr. Hosty. I have previously furnished a sworn atiidsvit to this Commission 
to the effect that I had never seen or talked to Lee Harvey Oswald prior to 
the 22d of November 1963. I had never made payments ef any kind to him, and, 
in addition, I had never made ary xttempt tc develop iim as an informant or 
source of information. I have made a sworn aftidavit @ that effect. 

The CHarrMan. Your answer to my question then {3 “Sa:” 
Mr. Hosry. Correct. 

Mr, Stern. This might be a good opportunity, Mr. Thairman, to have him 
identify this affidavit. I show you from Commission Zxhibit S25 a obe-page 
affidavit. Can you-—— 

Mr. Hosty. This is my affidavit. This is my signature. 
Mr. Stery. And {t was made when? 

Mr. Hosry. On the 5th day of February 1964. 

Mr. Stern. Why don’t you read that? 

Mr. Hosty. “I, James P. Hosty, Jr., Special Agent afcthe Federal Bureau of 
Investigation since January 21, 1952, having been duly ssern, make the follow- 5 
ing statement: ‘ 

“At no time prior to the assassination of President San ¥. Kennedy did I 
ever see or talk to Lee Harvey Oswald. I have never.mde payments of any 
kind to him. In addition, I have never made any attempt to develop him as 
an informant or source of information.” 

Signed, James P. Hosty, Jr., Special Agent, Federal Bueau of Investigation. 
Mr. Srery. Mr. Chairman, may we have admitted “hibits 831 and 832, 

Which Mr. Hosty has identified, the letter from the Directorf the FBI enclosing 
Mr. Hosty’s affidavit as 831, and 832, which is his tweepge memorandum on 
the interview? 

The CHairnMAN, That may be admitted with those numbes. 
(The items marked Commission Exhibits Nos, 831 and882 for identification 

were received in evidence.) 
The CHarrMan. Is that all. Mr. Stern? 
alr. STERN. There are a few other points. 
The CHamrman. Let’s hurry them along. 
Mr. Stern. To conclude that last point, Mr. Hosty, do yauhave any knowledge 

of anyone else in the government service, either FBI orany other branch—— 
Mr. Hosty. No, sir. 
Mr. Stegn. That tried or was successful in recruiting be Harvey Oswald as 

an informant or employee or agent? 
Mr. Hosry. No, sir. 
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Mr. Stern. Did you see Oswald again after the interview that Captain Fritg 
conducted? 

Mr. Hoary. No. 

Mr. Stern. What did you do when this Interview concluded? 
Mr. Hosty. As I stated here, be was removed from Captain Frits’ Office at 

4:05 p.m. Here again I checked my wristwatch, so I am certain the time 
correct. 

I then went to the outer office of Capt. Will Fritz and remained there until 
approximately 8 p.m. that evening. 

Mr. Stegx. You did not attend any of the Uneups? 
Mr. Hosry. No, sir. 
Mr. Stern. Did you talk to any member of the Secret Service at this time? 
Mr. Hoarty. Yes, sir; at approximately 6 p.m. on the 22d of November 1, 

Special Agent in Charge Forrest V. Sorreis of the United States Secret Service 
entered Captain Fritz’ office with about five or six Secret Service agents. He 
then proceeded to interview Lee Harvey Oswald, I was not present during this 
interview. 

I did see him take Lee Oswald to the rear of Captain Fritz’ outer office and 
Interview Lee Oswald. It appeared to me that Forrest Sorrels of the Secret 
Service had appeared for the purpose of representing the United States Secret 
Service in this investigation. I was aware at this time that the FBI did uot 
have jurisdiction over this matter, that is, the assassination of the President 
of the United States, and that if any Federal agency did have jurisdiction, {: 
would be the United States Secret Service. As I later determined, no Federai 
agency had jurisdiction over this assassination. 

When Forrest Sorrels concluded his interview with Lee Oswald, I called him 
aside and advised him that there was some additional information on Lev 
Oswald which the FBI headquarters in Washington could furnish to the 

headquarters of the Secret Service in Washington, and that there were two 
items, and that I did not feel that I could give them to him directly since ther 
were secret {n nature. : 

Mr. Sters. Was anyone else present during this conversation? 

Mr. Hesty. Ae J said. this took plece in the outer cffce of Capt. WHI Fritz. 

There were about 30 or 40 people milling around out there. There were threw 

or four Texas Rangers. There were perhaps a dozen Dallas police officers. 

There were, as I said, five or six Secret Service agents. 

There were three other FBI agents besides myself, various clerical personne! 
from the police department who were assigned to the homicide division. 1! 

reccgnized two postal inspectors. I directed this conversation to Me. Sorrels. 

< called him to one side and directed this to him directly. 
Mr. Stern. Did you repeat the same information to anyone clse later on? 

Mr. Hos7vy. No, sir. 
Mr. Srern. What did you have in mind? What were the two pieces of 

information? : 

Mr. Hostr. The two pieces of information I had in mind were the contacts 
that Lee Oswald had with the Soviet Embassy in Mexico City, and the contart 

that he had had with the Soviet Embassy in Washington, D.C. 
Mr. Sterx. Were you in touch with your Dallas office from the police head- 

quarters regularly during the evening of the 22d? : 

Mr, Hosty. Yes, I went out and made phone calls to them, advised them of my 

Interview and how things were going. . 

Mr. Stern. Did you make any calls directly to Bureau headquarters tu 

Washington? 
Mr. Hosty. I didn’t; no, sir. 

Mr. STERN. Were you advised at any time on the 22d after you left your 
office of other information, any other information with regard to Lee Harvey 

Oswald that had been supplied by Bureau headquarters in Washington through 

your Dallas office? 

Mr. Hosty. No; that was all, just what I previously related. 
Mr. Stern. Just what you mentioned, nothing else came through? 

Mr. Hosty. Nothing else. . 
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Mr. Stern. Were you in the police headquarters on Saturday, the 234d, 
or Sunday, the 24th, at all? ° 

Mr. mosty. No, sir. : 
Mr. Strrv. Did you have any further discussions with Lieutenant Revill that 

weekend? 
Mr. Hostry. No. 

Mr. Stren. At any time until now? 
Mr. Hosry. I have had discussions with him on two occasions since then. 

We did not discuss this matter of the 22d of November, this conversation of the 
22d. 

Mr. Stern. Did you discuss the assassination with him on either of these 
two occasions that you recall? 

Mr. Hostyr. No, sir. 
Mr. Srzrn. The onty couversation you had with him was going up the stair- 

way from the barement to the third floor of the police headquarters on November 
22? 

Mr. Hosty. That is correct. 
Representative Forp. Do you recall the dates of these two subsequent meetings 

with him? 
Mr. Hosty. No, sir; I don’t. Just the first time was maybe in January, Janu- 

ary sometimes, possibly February, and that was at his office. Then he came to 
our office maybe in March. I just don’t recal! the dates. 

Representative Forp. But those visits were on matters not at all related to the 
assassination or the events surrounding it? : 

Mr. Hosty. Actually, when he came to our office he was coming to talk to an- 
other agent, and I just said “Hello” to him, and we didn’t discuss unything 
official. I just nodded “hello” to him, “How are you doing?” When I went to his 
office iv was in connection with another mutter. 

Mr. Srerx. But on neither occasion did you discuss the assassination or the 
events surrounding it? ‘ 

Mfr, Eesty. Ne, sir. 
The CHamrMan. Have you any further questions, Congressman Ford? 
Representative Forp. What did you do on Saturday and Sunday following, in 

rough outline, involving the assassination, if anything? 
Mr. Hosty. I worked practically round the clock Saturday night. I didn’t go 

to bed at all, as I recall, Friday night and Saturday. I was covering various 
leads in connection with the assassination, talking to people who knew Lee 
Oswald. ‘ 

I tulked to Mrs. Paine, to give you an example, the first thing Saturday morn- 
ing. I talked to various people that knew Oswald, just covering general invyes- 
tigative leads in connection with the assassination, like everyone else was. But 
I wasn’t working at the police department. 
Representative Foro. You weren't at the police department at all on Saturday 

or Sunday? ' 
Mr. Hosty. That is correct. ‘ 
The CuarrMan. Mr. McCloy. have you anything? 
Mr. MoCroy. I noticed you mentioned Lieutenant Revill and Jackie Brian. 

There is another name mentioned here, Gordon Shanklin. 
Mr. Hosty. He is the agent in charge of the Dallas FBI Office. 
Mr. McCrory. It doesn’t say so in this article, but it may be in this by implica- 

tion, You said nothing or anything that is comparable to the alleged statement. 
“We have a suspect who is capable of the assassination of the President, but I 
never dreamed of it,” to your colleague Gordon Shanklin? . 

Mr. Hosty. No, sir. 
Mr. McCtoy. When you went to talk to Mrs. Paine, did you go over the premises 

then with her? Did she, for example, show you where Oswald is alleged to have 
kept the rifle in the garage? 

Mr. Hosty. No, sir; I didn’t do that, no. 
Mr. McCtor. Did you, in the course of your followup leads, talk to Mr. Truly? 
Mr. Hosry. Yes, sir. 
Mr. McCrory. Can you tell us what transpired between you and Mr. Truly? 
Mr. Hosry. Yes, sir; I talked to him about—— 
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Mr. McCoy. Is thiranticipating something you have got? 

Mr. Stzan. No. 

Mr. Hosrr. This tterview took place quite a bit after the assassination, 1 

did talk to Mr. Trulyabout I belleve it was !n January or February of 1064, aim} 
it concerned the timethat he, Mr. Truly, was aware of the fact that there would 
be a parade throughdowntown Dallas. And bis recollection was that he was 

not aware of the factthat the motorcade would pass in front of his bullding untiy 
shortly before noonom the 21st when an article appeared in the Dallas Times 
Herald. 

Now the Dallas Fines Herald appears on the street at approximately 10:30 

a.m., and Mr. Trulysnid shortly before noon someone from his office saw this 

article and mentionetit to the office employees and said they all became excited, 
and this was apparemly the first time anyone at the Texas School Book Deposi. 

tory realized the mobreade was going to pass directly in front of their building, 
Representative Fom. This was Thursday? 

Mr. Hosty. Thursdey before, yes. It was shortly before noon. 
Representative For. The 21st? 
Mr. Hosrr. On the21st of November, yes. 

Mr. McCrory. But meording to your recollection uf what he said, all the em- 
ployees were excited-md became aware of the fact that the motorcade—— 

Mr. Hostry. At thattime. 

Mr. McCrory. At that time was going to pass the School Book Depository. 

Mr. Hosty. Right. 

Mr. McCrory. Did yar notice that Oswald said tn the course of his interview by 
Captain Fritz that he‘ind not had a riffle but he had seen a rifle in the possession 

of Mr. Truly? . 

Mr. Hosty. Right. 

Mr. McCoy. Did yor interrogate Mr. Truly about that? 

Mr. Hosry. No, [I didn’t. 
Mr. McCoy. Do you know whether anyone else did? 

Mr. Hosrr. I can't ssy for certain, no. 

(Discussion off the record.) 
Mr. McCoy. Back om the record. 
Do you know, Mr. Rankin, whether or not Mr. Truly has been interviewed on 

this subject? . 

Mr. RaNxin. It hasbeen reported to me by the staff that he has. 
Mr. McCoy. Does be deny it, do you know? 

Mr. Rankin. He denies it. 
Mr. McCrory. He desles it? 
Mr. Ranxin. Yes. . 
Mr. McCrory. But we have no deposition from him in that regard as yet. 

Mr. Bextin. No; wedo not. 
Senator Cooper. May I ask first as to Exhibit No. 830, you have it? 

Mr. Hosry. Yes, siz : 
Senator Cooper. Dees that represent statements made to you? 
Mr. Hosry. Yes, siz. ~ 
Senator Cooper, Oa November 5, did Mrs. Ruth Paine tell you that she thought 

Lee Oswald was an ilegical person? 
Mr. Hosry. Yes, sir 
Serator Cooper. And that he admitted to her being a Trotskyite Communist? 

Mr. Hosty. Yes, siz. 
Senator Coorer. Dia you know that he had engaged in this Fair Play for Cuba 

demonstration in New Orleans and had been arrested? 

Mr. Hosty. Yes, sir. 
Senator Coorer, Yea were told on November 1 that he was employed at the 

Texas School Book Depository? 

Mr. Hosty. Yes, sit. 
Senator Cooper. Had you checked there to see if he was employed? 

Mr. Hogry. I madea pretext interview on the 4th. 

Senator Cooper. On what day? 
Mr. Hosty. The 4th of November, 
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Senator Coorer. Considering that he was a defector, you knew he was a 
defector? 

Mr. Hosry. Yea, sir. ° 
Senator Cooper. And considering that he had bees engaged In this demonstra- 

tion {n New Orleans, and the statement that Mrs. Pxine had made to you, did it 
occur to you at all that he was a potentially dangeross person? 

Mr. Hosry. No, sir. 

Senator Cooper. Why? 
Mr. Wosrr. There Is no indication from something of that type that he would 

commit a violent act. This ts not the form that a person of that type would 

necessarily take. This would not In any way indicme to me that he was capable 
of violence. 

Senator Cooper. I belleve you testified that yea didn’t kuow the route of 
the—— 

Mr. Wosry. That {s correct, sir. 
Senator Cooper, Of the procession which pass the Texas School Book 

Depository? 

Mr. Hosty. That is correct, sir. 
Senator Cooper. Did it occur to you to communkate this information to the 

Secret Service or the Dallas police about Oswald? : 
Mr. Hosty. No, sir; there would be no reason fa me to give it to them. 
Mr. McCoy. You did know he wag lying though,didn’t you? 

Gort Pil, U uUsie Person doing someting i One 
take any action against the safety of the Presidentur Vice President. 

Representative Forp. I think you testifled earlie that at the time of the 
motorcade you were at your lunch hour. d 

Mr. Hosty. Right. 
Representative Forp. And were actually eating |nnch? When a President 

visits a community, is the FBI or its people assigndiany responsibilities as far 
as the security of the President is concerned? 

Mr. Hostr. Prior to November 22, I know of no-imidents where the FBI was 
called in to help the Secret Service, to my knowledge. 

Representative Foro. And particularly on this dgynone of thw..-— 
Mr. Hosty. Definitely not. 
Representative Forp. Of the people in the FBI inthe Dallas area were given 

any assignments? . 

Mr. Hosty. That is correct. 
Representative Foro. For the security of the Presdent? 
Mr. Hosry. That is correct. 
Mr. McCrory. Mr. Hosty, let me ask you this: Sippose you had known that 

that motorcade was going to go past the School Badé Depository, do you think 
your action would bave been any different? 

Mr. Hostr. No, sir; it wouldn’t have been any dtffrent, 

8 going to 
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Mr. McCvor. Even though you knew that he was located there? 

Mr. Hosry. Right. 

Mr. McCrory. And that he was a defector? 

Mr. Hosty. Right. 
The CHarsman, Senator. 

Senator Cooper. Have you received any evidence that any person other than 

Lee Oswald was involved in the assassination of President Kennedy? 

Mr. Hoary. No, sir; I have no knowledge of anyone else, 

Senator Cooper, Did you know anything about the attempt on General Walker's 

life? 

Mr. Hosry. I have read in the newspapers about the attempt on Generni 

Walker’s life; yes. 

Senator Cooper. Your office was not connected with an Investigation of that % 

Mr. Hosry. No; this was not a matter under the jurisdiction of the FRI. 

It was under the jurisdiction of the Dallas Police Department. 

The CHarmMan. Mr. Hosty. you told us what your instructions were cos. 

cerning dangerous persons as of the 22d of November. Have they been changed? 

Mr. Hosry. I think Mr. Belmont will bring that up tomorrow {f it be a!) 

right. Yes; they have been. 

The Cuainswan. You will be sure to ask him that to get that from him. 

Are there any other questions, gentlemen? 

Mr. McCrory. Mr. Hosty, are you still engaged in any aspects of the assassina. 

tion? 

Mr. Hosry. Oh, yes. I am still involved in the investigation of {t, what 

investigation we still have. 

Mr. McCuoy. And any odds and ends that come up? 

Mr. Hosry. Right. 

Mr. McCrory. You are still in the nrocess of investigating? 

Mr. Hosty. Yes, sir. 

The CHarrManx. I would like to ask Professor Redlich, did you find anything 

in the deposition of eutenant, what was his name? 

Mr. Repricn. Revill. , 

The CramrMay. Revill, ov this subject? 

Mr. Repticr. No, sir. Lieutenant Revill was deposed on Tuesday, March 31. 

by Mr. Hubert of the Commission’s staff. : 

The CHalgMan. What date? 

Mr. Repuicn. March 31, 1964. The deposition consisted almost entirely «? 

questions relating to Mr. Revill’s responsibilities in connection with the invests. 

gation of the murder of Lee Harvey Oswald, and during the course of that Inter- 

rogation there is rothing at all on the matter which was the subject of Commis- 

sion Exhibit No: 709. , 

The CHarrman. Is there any reference in his testimony to his going up the 

stairs with Agent Hosty on the 22d of November? ‘ . 

Mr. Repticw. No, sir. 
The CHarruan. Nothing concerning that particular time in the police station? 

Mr. Repuicu. No; there was not. 
The CHarrMan. Very well. That is all. 

Mr. Ranxrn. Mr. Chief Justice, I answered Mr. McCloy’s question in error 

about Mr. Truly. Mr. Belin tells me.that he examined the FBI statement, anc 

there is a statement by Mr. Truly In regard to two rifles in which he explains It. 

as he says, innocently. Mr. Belin, would you tell for the record what that is? 

Mr. Beurn. I would almost rather wait until tomorrow morning to have the 

FBI reports before the Commission, if I can. I think it ig a friend brought 4 

rifle. 
‘ 

The CHareMan. It would be better to have the report itself here. 

Mr. Beurn. I will have that for the Commission tomorrow morning, sir. 

Mr. McCrory. I think, Mr. Hosty, you have probably answered this question 

which is very closely related to that which Senator Cooper asked you. You 

testified that you were continuing your investigation of various aspects of thir 

case. You have not thus far at least unearthed anything which could he called In 

the nature of a conspiracy? * 
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Mr. Hoerr. No, alr. 
Mr. McCrory. In cornection with this assassination? 
Mr. Hoery. You mean involving someone else? 
Mr. McCrory. Someone else? 
Mr. Hoary. No. 
Mr. McCrory. Other than—— 

Mr. Hostry. Lee Oswald. 
Mr. McCrory. Oswald. And that would cover certainly any connection with 

Mr. Ruby? 

Mr. Hosry. That !s correct. 
Mr. McCrory, Have you ever interviewed Mr. Ruby? 
Mr. Hosry. No, sir. 
Mfr. McCrory. I think that 1s all I have. 
The Cuareman Are there any other questions? 
Congressman Ford? 
Representative Forp. I think earller, Mr. Hosty, you indicated that the case 

of Oswald was under your jurisdiction? , 
Mr. Hosry. Was assigned to me; yes, sir. 
Representative Forp. Assigned to you? 
Mr. Hosry. Yes, sir. . 
Representative Forn. As I recall the language you indicated that documents 

or papers or reports came to you? 

Mr. Hosrr. Correct. 
Representative Forp. Would tkis go through the snecfal agent in charge of 

the Dallas area or what would it be? 
Mr. Hosty. Here would be the procedure. The mail would be received at 

the chief clerk’s office. They would then match it up with the proper file, and 
take it to the supervisor in question. 

Representative Forp, Who {fg that? 
Mr. Hosry. Mr. Kenneth Howe was supervisor of the internal security squad, 

and he wouid get it first, would read it, and then route it to the agent to whom 
the case was assigned. 

Representative Forp. So Mr. Howe—— 
Mr. Hostr. Yes. 
Representative Forp. Was knowledgeable about the Oswald case? 
Mr. Hosry. Right. 
Representative Forp. Now how knowledgeable would a person in that capacity 

be about this case? 
Mr. Hostry. Well, I might point out where I would have 25 to 40 cases that I was working on, he might have 500 to 700 cases he was supervising, so obviously he couldn’t pay as much attention to the details of the case as the agent to whom it was assigned. : Representative Forno. He saw all the documents that came in or went out involving this case? 
Mr. Hosty. This case and many other cases. 
Representative Forp. Did you and Mr. Howe ever discuss the Oswald case prior to the assassination? , : Mr. Hosry. I have no recollection of any discussion of the case; no. 
Representative Forp. Is this unusual or is this typical? 
Mr. Hosry. There would be a discussion if in my opinion there was something I wanted to consult him on or if in his opinion there was something he wanted to consult me on. If he thought I was handling the case all right, and I had no questions, we would not discuss the cage. 
Representative Forp. Your recollection is that in this instance you and Mr. Howe had no such discussion? 
Mr. Hosty. That is my recollection. 
Mr. McCrory. After this one interview in which you participated at least in part with Lieutenant or Captain Fritz, I forgot what his rank ig—— Mr. Hosty. Captain Fritz. 
Mr. McCtor. Captain Fritz, did you ever interview or were you ever a par- ticipant in an interview of Oswald thereafter? 
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Mr. HoetY- No; thisvas the only time 1 participa
ted. 

Mr. McCLor. Didyga return to the police headquarte
rs the next day? 

. No, sir. 
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r. Chief Justice. 
help. 
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you, sir. 
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